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Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

Nämndens råd för funktionshinderfrågor  

Närvarande Ledamöter: 

Nan Berntsson, DHR 

Göran Gustavsson, SRF  

Avraam Lazaridis, HSO/R 

 

Ej närvarande:  

Karin Landsky 

Pia Olsson, RSMH 

 

Tjänstemän: 

Mats Grönvik, parkingenjör kansliavdelningen 

Charlotte Lindeborg, enhetschef beställarenheten 

funktionsnedsättning och socialpsykiatri 

 Linda Lantz, utredare staben socialtjänst vuxna 

 

Tidpunkt: 2017-11-16  kl. 13.30 -15.30  

Plats: Förvaltningshuset, Borgafjordsgatan 14, Järvasalen,  Kista 

Sekreterare: Linda Lantz 

 

 

 

Datum för justering:           2017-12-14 

 

Justeras:   

 

 

Göran Gustavsson 

 

 

 

Nan Berntsson 

  



 

 

 

 Protokoll 
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Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Då både ordförande och vice ordförande är frånvarande ifrån 

dagens möte, utnämns Avraam Lazaridis, HSO/R av närvarade 

ledamöter till dagens ordförande. 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade dagens 

sammanträde.  

  

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

  

§ 3 Anmälan av föregående protokoll 

Ordförande gick igenom föregående protokoll. 

 

§ 4 Fastställa tid för justering av protokoll 

Göran Gustavsson och Nan Berntsson utses att justera dagens 

protokoll vid sammanträdet den 14 december. 

 

§ 5 Information och dialog   

Mats Grönvik, parkingenjör kansliavdelningen 

 Tillgänglighetsvandring 2017-10-06 

Genomgång av protokollet ifrån vandringen 171006.  

Inga synpunkter ifrån rådet. 

 

 Mats informerar om Handbok för utformning av en 

tillgänglig och användbar miljö, Stockholms stad, rådet 

önskar den utskriven. 

http://www.stockholm.se/PageFiles/935729/TRK145%20Ha

ndbok%20Tillg%c3%83%c6%92%c3%82%c2%a4nglighet

%20080815%20HighQ.pdf 

 

 Förslag att rådet ska granska stadens möbleringsprogram, 

utemiljö. Förslag att titta på detta under 2018.    

http://foretag.stockholm.se/Regler-och-

ansvar/Bygga/Handbocker/ 

 

 Tillgänglighetsvandring 2017-11-15 

Kista höjdens förskola besöktes.  

Fin vandring och att se hur förskoleverksamheten har 

utvecklats. Synpunkter framförallt på tillgänglighet på 

utegården. Saknas kontrastfärger både ute och inne. Ibland 

blir regler för säkerhet och tillgänglighet på förskolegårdar 

och lekplatser motsägelsefulla eller att det ena perspektivets 

regelverk blir det som följs.  

 

http://www.stockholm.se/PageFiles/935729/TRK145%20Handbok%20Tillg%c3%83%c6%92%c3%82%c2%a4nglighet%20080815%20HighQ.pdf
http://www.stockholm.se/PageFiles/935729/TRK145%20Handbok%20Tillg%c3%83%c6%92%c3%82%c2%a4nglighet%20080815%20HighQ.pdf
http://www.stockholm.se/PageFiles/935729/TRK145%20Handbok%20Tillg%c3%83%c6%92%c3%82%c2%a4nglighet%20080815%20HighQ.pdf
http://foretag.stockholm.se/Regler-och-ansvar/Bygga/Handbocker/
http://foretag.stockholm.se/Regler-och-ansvar/Bygga/Handbocker/
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Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

Fråga tas upp om att använda ”tyck till” appen direkt på 

plats under nästa tillgänglighetsvandring. Någon i gruppen 

får då den uppgiften och rapporterar direkt under 

vandringen. 

 

Fråga har inkommit ifrån medborgarkontoret i Rinkeby efter 

förra mötets synpunkter om möbler i verksamhetens lokal. 

Kan rådet komma på en tillgänglighetsvandring av 

lokalerna? Ledamöterna enas om att skjuta upp förslag på 

datum till nästa tillfälle då två ledamöter saknas vid dagens 

möte.  

 

Önskemål om att titta på förskola i Rinkeby och 

äldrecentrum. Frågan skjuts upp till planering för 2018. 

 

 

§ 6. Förvaltningsinformation 

Kort dragning av förslaget till verksamhetsplan 2018. 

 

Synpunkt: Rådet upplever att det blivit lugnare både i Rinkeby och i 

området runt Husbytorg. 

 

§ 7. Ärenden till nämnden 

Remiss Dnr 1.5.3.-453-2017 Offentliga rum 

Rådet har inga synpunkter. 

 

§ 8. Information och dialog  

Dagens inbjudne gäst avbokade samma dag pg av förhinder. 

 

§ 9 Övriga frågor 

 Frågor till möte med presidiet 

- Fördela tiden mellan p-råd och fh-råd när råden ses 

tillsammans? 

- Rådet upplever att man inte fick svar på tidigare ställda 

frågor vid mötet med nämnden 2017-10-26, så dessa 

frågor vill rådet diskutera.  

Fråga 1. Hur ser nämndens ledamöter på att delta i 

funktionshinderrådets tillgänglighetsvandringar? 

Fråga 2. Hur tillgängliga är stadsdelsområdets 

röstlokaler? 

Fråga 3. Vilka fritidsaktiviteter finns för ungdomar med 

funktionsnedsättning? 

Fråga 4. Vilka insatser erbjuds för att personer med 

funktionsnedsättning ska komma ut i arbete på den 

reguljära arbetsmarknaden? 
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Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

Fråga 5. Hur många ungdomar totalt har fått 

sommarjobb under året varav personer med 

funktionsnedsättning? 

Fråga 6. Vem/vilka är ansvariga för byggandet av 

förhandsanpassade bostäder exempelvis för personer 

som är rullstolsburna med olika hjälpmedel. 

 

- Nämnden bjudas in till tillgänglighetsvandring 2018 

 

 KS råd FH-frågor Protokoll 5 2017-09-11 

 KS råd FH-frågor Protokoll 6 2017-10-09 

 

 

§ 10 Nästa sammanträde 

Torsdag 14 december kl. 13.30 -15.30. 

Jullunch 5 december kl. 12.30 

 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet. 

 

 

 

Bilagor 

1. Protokoll tillgänglighetsvandring 2017-10-06 

2. KS råd FH-frågor Protokoll 5 2017-09-11 

3. KS råd FH-frågor Protokoll 6 2017-10-09 

 

 

 

   

   

   

 


